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MESSAGE FROM
CHAIRMAN 主席报告

In 2023, the School Enhancement Project remains our top
fundraising focus in 2023, with significant progress on Phases
2A+2B. We organized several successful fundraising events,
including the grand opening ceremony of the 170th
Anniversary Heritage Exhibition and a fundraising gala dinner.
They served as both a public relations event and a fundraiser,
generating $1 million and $3 million respectively. We are deeply
grateful for the unwavering support and generosity of our
donors and sponsors.

I extend my heartfelt appreciation to the Class of 1963 and
Class of 1973 for their exceptional efforts during their
anniversaries. The Class of 1977 also made a significant impact
through their dedicated fundraising drive, exemplifying the
strong bond and loyalty our alumni have for the college.

2023年度，校园扩建计划仍是我们主要的募款重点，同时在
完成第二阶段2A+2B上取得了重大进展。筹委会组织了多个成
功的筹款活动，包括举行170周年校史展览开幕典礼以及慈善
晚宴，分别筹得100万港元及300万港元。我们衷心感谢捐款
人和赞助商的支持和慷慨解囊。

我由衷感谢1963年及1973年校友，在他们毕业60及50周年庆
祝活动时，亦不忘对学校的支持。1977年校友更通过自发的募
捐活动，为扩建计划筹得200万港元，展现了校友对学院的浓
厚情感。

In addition, I would like to extend my heartfelt appreciation to Mr. Julian Lau Man Fong, class of 1975, who has served as the
Foundation Secretary since September 2021. Mr. Lau has played a pivotal role in the secretarial and supervisory tasks of the
Foundation, dedicating significant time and effort to ensure its smooth operation. He has also provided leadership in many
of our fundraising campaigns, and I am truly thankful for his commitment and contributions.

Once again, I express my deepest gratitude to all our staff, alumni, sponsors, and donors for their unwavering trust and
support. It is through your collective efforts that we are able to enhance the educational experience at our esteemed
institution.

CHENG CHEUK SANG
ARNOLD
Foundation Chairman

此外，我衷心感谢1975年校友刘文芳先生自2021年9月起担任基金会秘书。刘先生在基金会的秘书和监督工作中发挥了关
键的作用，投入大量时间和精力确保其顺利运作。他更在多项募捐活动中展现出领导能力，我谨代表基金会感谢他的承
诺和贡献。

最后，再次感谢全体员工、校友、赞助商和捐赠者的坚定信任和支持。正是通过大家的共同努力，我们才能提升圣保罗
书院及圣保罗书院小学的整体教学质素。



FOUNDATION STRUCTURE
(2022-2023) 基金会架构

HONORARY PATRON 荣誉赞助人
THE MOST REVD ANDREW CHAN,
ARCHBISHOP
THE RT. REVD DR. MATTHIAS DER, 
DR. HO YIU TAI, GALLANT ’60

HONORARY ADVISORS 荣誉顾问
MR. MAK CHI HO, MICHAEL, SPCPS
HEADMASTER
MR. HA WING HO, TIMOTHY, MBE, JP,
FORMER SPC PRINCIPAL
MRS. CHAN CHIN MO CHUN, YVONNE,
FORMER SPCPS HEADMISTRESS 
DR. FUNG KAI BUN ’61
MR. CHEUNG KOK KEE, PHILIP ’66
MR. MA HO FAI, GBS, JP, ’68
DR. CHAN MAN-CHUNG, JP ‘72

LEGAL ADVISORS 法律顾问
MR. MA HO FAI, GBS, JP ’68
MR. HUI YEUNG, TAYLOR ’85
MR. FONG JAMES MATHEW ’92

CHAIRMAN 主席
DR. CHENG CHEUK SANG, ARNOLD '78, 
COUNCIL CHAIRMAN

VICE CHAIRMEN 副主席
MR. YUEN DICK YAN, DENNIS, SPC PRINCIPAL 
DR. CHAN YAU NAM, IAN, SBS MH ’67

SECRETARY 秘书长
MR. LAU MAN FONG, JULIAN ‘75

EXECUTIVE COMMITTEE MEMBERS 
执行委员会成员
MR. CHIU TSZ SAM, SAM ’97, SPCAA CHAIRMAN
MR. PONG YUEN SUN, LOUIS, SUPERVISOR 
THE BISHOP EMERITUS DR. SOO YEE PO, THOMAS,
JP '63
MR. LUK KOON HOO, ROGER BBS, JP ‘68
MR. MOK YU SANG, WILSON
MR. CHING WAI CHUEN, ANTONIO '75
MR. YEUNG KWOK MUNG, KEN ‘82
HIS HONOUR JUDGE AU-YEUNG HO WING,
HERBERT ‘91
DR. FUNG SHING KWONG ‘63
MR. LAU MAN FONG, JULIAN ‘75
MR. LEE KAI YIU, BENJAMIN ‘76



SUBCOMMITTEES

CAPITAL / ENDOWMENT GIFTS COMMITTEE  
校舍/基金籌款委員會
CO-CONVENERS  联合召集人 – 
MR. LAU MAN FONG, JULIAN ‘75
DR. YUEN WAI KEY ‘75

MEMBERS 成员 –
MR. CHEUNG KOK KEE, PHILIP '66
MR. CHEUNG YIU KWONG, PATRICK '73
DR. CUA TIN YIN, SIMON ‘80
DR. CHAN SAI LOK, PATRICK ‘83
MR. YEUNG TING PONG, RONNIE ‘92
MR. LIM KIN KAY, MARTIN ‘97
MR. CHUNG CHUN KIT, JOSEPH ‘97
MR. CHAN HANG CHAK, CHRIS ‘05

EVENT COMMITTEE 活动委员会
CONVENER  召集人 – 
PROF. LAU CHUN HON, ANTHONY ‘78

MEMBERS 成员 –
DR. CHAN YAU NAM, IAN ‘67
MR. FU YUN KWONG, RAYMOND ‘71
MR. LAI TAK KIN, SIMON ‘90
MR. LO CHIN LAM, ROGER ‘10

PUBLIC RELATIONS & COMMUNICATION
COMMITTEE  公共关系和通讯委员会
CONVENER 召集人 – 
MR. YEUNG KWOK MUNG, KEN ‘82

MEMBERS 成员 –
MR. YUEN DICK YAN, DENNIS
DR. FUNG SHING KWONG ‘63
MR. CHENG YU DONG ALVIN ‘77

ANNUAL GIVING COMMITTEE 年度捐赠委员会
CO-CONVENERS 联合召集人–
MR. CHIU TSZ SAM, SAM ’97 (ALUMNI GROUP)
PROF. JACKY TANG  (PARENT GROUP)

MEMBERS 成员 –
MRS. CHAN CHIN MO CHUN, YVONNE 
MR. LAI TAK KIN, SIMON ‘90

FUNDRAISING COMMITTEE 筹款委员会
CHIEF CONVENER  首席召集人 – 
DR. CHAN YAU NAM, IAN ‘67

MEMBERS 成员 – 
MR. LAU MAN FONG, JULIAN ‘75
MR. CHIU TSZ SAM, SAM ‘97
MR. YEUNG KWOK MUNG, KEN ‘82
PROF. LAU CHUN HON, ANTHONY ‘78



GOVERNANCE COMMITTEE  管理委员会
CONVENER  召集人 – 
MR. PONG YUEN SUN, LOUIS 

MEMBERS 成﻿员 –
THE BISHOP EMERITUS TSUI TSAN SANG, LOUIS
MR. CHUNG CHI TAK, DAVID ‘73
MR. CHENG WOON HUNG, WILSON ‘92

AUDIT COMMITTEE 审计委员会
CONVENER  召集人 – 
MR. LUK KOON HOO, ROGER BBS, JP ‘68

MEMBERS 成﻿员 –
MR. YING TZE MAN, KENNETH ‘72
MR. MAN YUK LUN, DEREK ‘77

VETTING COMMITTEE 评审委员会
CONVENER 召集人 – 
HIS HONOUR JUDGE AU-YEUNG HO WING, HERBERT ‘91 

MEMBERS 成﻿员 –
THE BISHOP EMERITUS DR. SOO YEE PO, THOMAS, JP '63
DR. CHAN MAN CHUNG, JP ‘72
MR. CHAN WAI TONG, CHRISTOPHER ‘75
MR. LAM CHI KONG, LAWRENCE ‘91

FINANCE & INVESTMENT COMMITTEE 财务和投资委员会
CO-CONVENERS 联﻿合召集人– 
MR. MOK YU SANG, WILSON 
MR. LEE KAI YIU, BENJAMIN ‘76

MEMBERS  成﻿员 –
MR. LAU MAN FONG, JULIAN '75
MR. LAU HO KIT, IVAN ‘76
MR. TAN YIK CHUNG, WILSON '86 SUBCOMMITTEES



 TOTAL FUND RAISED
总筹集资金

In 2019, St. Paul’s College began raising Capital
Fund to finance the School Enhancement Project to
meet the needs of 21st century education by
improving school premises and facilities to support
learning for our students.

2019年，圣保罗书院开始募集基金，用于支持校园
扩展计划的四个阶段，以满足21世纪教育的需求，
改善校舍和设施，为学生的学习提供支援。

(SINCE INCEPTION TO MAY 2024)

CAPITAL FUND 校园扩展计划基金
(HK$ 109,913,897.87)

ENDOWMENT FUND
捐赠基金 (校友奖学金基金)

(HK$ 13,139,603.1)
St. Paul’s College has a proud tradition of
welcoming students from a wide
spectrum of family backgrounds which
creates a diverse environment for
students. The Endowment Fund is set up
to assist qualified students who may not
be able to attend due to financial
constraints.

圣保罗书院欢迎来自不同家庭背景的学
生，缔造了一个多元化的环境。基金会在
校友支持下设立了一个捐赠基金，以资助
需要经济援助的合资格学生.

Alumni (624)
88.4%

Others (50)
6%

Parents (851)
5.5%

Alumni (31)
47.9%

Matching Fund
47.6%

Parents (1)
3.8%



SCHOOL ENHANCEMENT 
PROJECT FUND 校园扩展基金
The Phase 2A+2B of our school enhancement project, which includes the new main entrance and the indoor swimming
pool, is progressing towards completion. Although there was a delay due to construction issues, we are pleased to
announce that the New Main Entrance will be unveiled this summer, while the Indoor Swimming Pool will be ready at the
beginning of 2025.

In order to achieve our fundraising goal for the project, the Fundraising Committee successfully organized a series of
events and campaigns, including class gifts and individual contributions. We extend our heartfelt gratitude to our
generous donors, whose collective efforts raised an impressive HK$10 million. This remarkable achievement marks a
significant milestone for the year.

校园扩展计划的2A+2B阶段，包括新正门和室内游泳池，正在向完工方向稳步前进。尽管施工曾出现延误，但在各单
位努力下，新正门将于今年夏天启用，而室内游泳池亦将于2025年初投入使用。

为了实现项目的募款目标，筹款委员会成功组织了一系列筹款活动，包括年级捐款和个人捐款。在一众慷慨的捐助者
大力支持下，筹委会在2023年间筹集了1,000万港元，成就着本年度的重要里程碑。

FUNDRAISING EVENTS 筹款活动



One of the major events was the opening ceremony organized by the Event Committee for the College’s 170th
Anniversary Heritage Exhibition from April 8th to 16th at the Central Market, which drew praise from the general
public and alumni circles.

Our Capital & Endowment Gift Committee successfully raised HK$1 million towards developing the History
Galleries at the school’s new main entrance and preserving the most important parts of the Heritage Exhibition.
We also organized a luncheon for our sponsors and donors prior to the ceremony with an exclusive session to
hear insights about the development of secondary education in HK and the role played by SPC, featuring
distinguished guests Prof. Joseph Ting Sun Pao, Prof. Lau Chi Pang and Mr. Jasper Tsang Yok Sing, class of
1963.

由活动委员会组织的一项重要活动，是2023年4月8日至16日在中环街市举行的170周年校史展览开幕式，受到
了社会公众和校友圈的好评。

我们的校舍/基金筹款委员会成功筹集了100万港元，用于在新正门入口处建造历史展廊，并保留还原校史展
览中最重要的部分。我们还在开幕式前为捐助者组织了一场午餐会，邀请了丁新豹教授、刘智鹏教授和1963
年校友曾钰成先生分享关于香港中学教育发展和圣保罗书院角色的见解。



Another major event organized by the Event Committee was the Gala Dinner held at the M+ Museum on March 11th, 2024
which attracted over 140 SPC alumni and their VIP guests. The evening commenced with a lively cocktail reception whereby
attendees reconnected with old friends, former teachers and school dignitaries. Attendees also had the privilege of enjoying a
private viewing of the special exhibition “Madame Song: Pioneering Art & Fashion in China” and other curated exhibits.

The Gala Dinner raised more than HK$3 million towards the School Enhancement Project from table sponsorships, games,
singing performances and auction of items donated by former teachers, alumni and the College. This successful event will
become an annual tradition to raise funds for the school’s future development.

活动委员会组织的另一项重大活动是2024年3月11日在M+博物馆举行的慈善晚宴，吸引了140多位圣保罗书院校友及其贵宾
参加。晚宴由热闹的酒会揭开序幕，让一众与会者与老朋友、同学、前任教师和学校要员欢聚。与会者还有幸参加私人导
览，参观了特别展览《宋怀桂：艺术先锋与时尚教母》及其他精选展品。

是次慈善晚宴通过赞助餐桌、游戏活动、歌唱表演和拍卖前任教师、校友及书院捐赠的物品，一共筹集了超过300万港元用
于校园扩展计划。这项成功活动将成为一年一度的传统，以为学校的未来发展筹集资金。





Class gifts have also been a significant source of
donations. In 2023, the Class of 1963 and the Class
of 1973 celebrated their 60th and 50th graduation
anniversaries by making substantial contributions of
HK$250,000 and HK$1 million respectively. In
recognition of their generosity, we have named the
Music Resource Room and School Hall Reception
after their respective classes.

年级捐赠一直是重要的捐赠来源。在2023年，1963
年和1973年的毕业班分别庆祝了他们60周年和50周
年的毕业纪念，并分别筹得25万港元和100万港元
的捐款。校方为了表彰他们的慷慨，分别将音乐资
源室和礼堂接待处以他们的年级命名。

Furthermore, the Class of 1977 initiated a class gift drive and raised an
impressive HK$2 million for the School Enhancement Project. It is worth
highlighting that 82 classmates, representing over 30% of the 240 students in
their class, participated in this drive. Their remarkable achievement showcases
the love for our school, their teamwork, and the strong bond they share. They
have chosen to name the new College laboratory the Innovative Technology
Laboratory, reflecting their hope that SPC students will remain at the forefront
of developments in innovation and technology.

此外, 1977年级的校友发起了一项年级捐赠活动，为校园扩展计划筹集了200
万港元的可观款项。值得特别一提的是，其中有82名中五及中七毕业同学参
与其中，占该班240名学生的30%以上。他们的卓越成就展现了他们对母校的
深厚爱意、出色的团队合作精神、以及牢固的同窗情谊。他们选择将新建的
学院实验室命名为"Innovative Technology Laboratory"，希望圣保罗书院的学
生能够继续保持在创新和技术领域的领先地位。

CLASS GIFTS 年级捐赠

30%

2 M

Participation Rate

Raised in 1 months



ENDOWMENT FUND
捐赠基金 (校友奖学金基金)

The Endowment Fund, initiated in 2020 by alumnus Mr. Lo
Hoi Kwong, Sunny (Class of 1973), was launched in 2021 for
the 170th anniversary. This long-term investment aims to
generate sustainable income to support alumni
scholarships, focusing on less privileged students.

To kick-start the campaign, we received pledges for a
matching fund of up to 30 million dollars. Over the course of
three years, our dedicated alumni helped us raise HK$6.2
million, with each donation matched dollar for dollar towards
the Endowment Fund. As a result, the Fund now holds over
HK$13.2 million dollars.

In an effort to identify deserving students, the College
extended invitations to over hundreds of primary schools,
inviting their principals to nominate outstanding students for
admission to Form 1. These nominated students underwent
a rigorous application examination as part of the selection
process.

In 2022-2023, five students qualified for the scholarship,
with one of them achieving the top-ranking position in Form
1. Similarly, in 2023-2024, we awarded scholarships to
another five students, including one who ranked in the top
10 of Form 1 during the mid-term assessment.

The Endowment Fund continues to make a significant
impact by providing deserving students with opportunities
to pursue their education and fulfill their potential. We
express our heartfelt gratitude to Mr. Lo Hoi Kwong, Sunny,
and all the generous donors who have contributed to the
success of this vital initiative.

由 1973 年毕业的校友罗开光先生于 2020 年发起的资助基金，并在 2021 年 170 周年庆祝活动期间正式启动。这计划
旨在产生可持续收入，以支持校友奖学金基金，帮助来自较弱势背景的学生。计划由配对基金启动，在 3 年时间内向
一众校友筹得620 万港元，每一笔捐款都得到了等额的配对，使资助基金现有超过 1,320 万港元。

为了寻找合适的受助学生，书院向过百间小学发出邀请，邀请校长提名优秀的学生申请一年级入学。这些被提名的学
生需要通过严格的申请考试才能入选。在 2022-2023 学年，有 5 名学生获得了奖学金，其中 1 人在一年级中排名第
一。同样地，在 2023-2024 学年，我们又向 5 名学生颁发了奖学金，其中 1 人在期中考试中位列一年级前 10 名。

这一资助基金持续产生重大影响，为有需要的学生提供了追求教育和实现潜力的机会。我们衷心感谢罗开光先生和所
有慷慨捐赠者，感谢他们对这一关键倡议的支持。



ANNUAL GIVING 年度捐赠

Target Achieved:CLASS OF
1973

16
NOV 100K

50th Anniversary Reunion

In 2023, we expanded our fundraising efforts to include
the Homecoming Day, which serves as a reunion event
for different graduating classes. We extend our heartfelt
appreciation to the Class of 1973 for organizing a
Homecoming event on November 16th to commemorate
their 50th Anniversary. During their Homecoming, they
thoughtfully arranged two Plenary Sharing sessions,
allowing our F.3 & F.4 students to engage with alumni and
gain valuable insights. Additionally, they co-hosted the
Reunion Invitational Cup, a lively event that brought
together former sports team members from the 1970s,
with the participation of our teaching staff. Thanks to
their collective efforts, HK$100,000 was raised for our
Sports Department.

Moving forward, we aim to establish this Homecoming
event as an annual giving initiative to ensure sustained
support for our College.

在2023年，我们将筹款活动扩展至校友日。率先参与是
1973届校友，他们于11月16日组织了校友日活动，以庆祝
毕业50周年。在校友日期间，他们安排了两场全体分享
会，让中三和中四学生与校友互动，并获得宝贵见解。
此外，他们还共同主办了校友杯邀请赛，这个精彩的活
动汇集了1970年代的体育队精英和现任教职员工。他们
的共同努力为我们的体育部筹集了10万港元。

展望未来，我们希望将这个校友日活动打造成年度筹款
项目，以确保持续支持我们的书院。



OTHER PROJECTS 其他项目

Please keep the English text and convert the traditional Chinese characters to simplified Chinese characters:

The Public Relations & Communication Committee played a pivotal role in raising awareness for our College and
Foundation. Through collaboration with a PR agency, we organized a media luncheon and a media tour for the 170th
Anniversary Heritage Exhibition. These initiatives allowed the College to effectively promote SPC’s heritage and
contribution to society through various channels, including newspapers, online media, and television. Notably, the
exhibition received coverage from 40 media outlets, resulting in over HK$4 million worth of media exposure for SPC.

In addition, the PR & C Committee supported the College in creating a brand video, produced by the Foundation, to
promote the SPC brand identity. This video encapsulates our brand essence, highlighting that we are pioneers, inclusive,
and dedicated to nurturing students who will make a positive impact and lead change in the world.

公共关系及传讯委员会在提高书院及基金会的知名度方面发挥了关键作用。通过与公关公司合作，我们为170周年校
史展览组织了传媒午餐会和传媒参观活动。让书院能够通过报纸、网络媒体和电视等各种渠道，有效推广书院的历史
传承和对社会的贡献。值得注意的是，该展览获得了40家媒体的广泛报道，创造了超过400万港元的媒体曝光率。

此外，公关及传讯委员会支持书院创作了一段由基金会制作的品牌宣传片，以推广书院的品牌形象。这段影片浓缩了
我们的品牌核心，突出了我们是先驱者、包容性强、并致力于培养能引领世界、产生积极影响的学生。

PUBLIC RELATIONS & COMMUNICATION
公共关系及传讯



Media Media Exposure
40 $4M



ACKNOWLEDGEMENT
鸣谢捐赠者 (1ST JANUARY 2023 – 31ST DECEMBER 2023)

CAPITAL FUND 校园扩展计划基金

$2,000,000 OR ABOVE
MR. LAW SAU FOOK LAURENCE

$250,000 OR ABOVE

$100,000 OR ABOVE

DR. CUA TIN YIN SIMON
MR. CHEUNG WING KWONG, JACKSON
DR. FUNG K. FREDERICK
MR. LAU MAN FONG, JULIAN
MR. LEUNG NAI PING
MR. WONG CHUNG TIN
DR. WONG W Y AMELIA

MR. CHRISTOPHER & DR. ANISSA CHAN
MR. LEO CHAN
MR. EDDY CHUA
MR. KAN YU LEUNG PETER
MR. TOMMY LAM 
MR. LAW CHE LEUNG
DR. LAW HONG TAT & PROF. LO HONG KAM
MR. SUEN SUK TAK
MR. TANG VICTOR WINGFOON 
MR. WAN SIU KAU
DR. WONG KA KEI KEITH
DR.  YUEN WAI KEY



$10,000 OR ABOVE

$100 OR ABOVE

CLASS OF 1973  
MR. AU KING
MR. CHAN CHI HWA
MR. CHAN ERNEST YUE SHING 
MR. CHAN HANG CHAK CHRIS
MR. CHAN SHEE YAN
MR. CHAN TAI MING
MR. CHANG KA MUN
MR. CHANG KAR MAN
MR. CHENG ANDREW
MR. CHENG YU DONG ALVIN
MR. CHOY YUK LUN, FREDERICK
MR. FAHN ERIC
MR. FAN HOK TOK
MR. FONG JAMES MATHEW
DR. FUNG KAI YAN KENNETH
DR. FUNG SHING KWONG
MR. FUNG TONY
MR. HO BILLY
MR. HO ISBRAND

MR. HO SUM
MR. KEUNG YUI FAI
MR. KWONG TAI CHIU
MR. LAI MAN TAT
MR. LAM WAI HUNG
MR. LAW CHO KWONG
MR. LAW KA LUN
MR. LEE MING FUNG
MR. LEUNG YAM SHING
MR. LI FAT CHUNG
MR. LO JOY WAH RONALD
DR. LO TAK LAM WILLIAM
MR. LO WAI WAH KEN
MR. MA RANSON
MR. NG KONG KIU
MR. NG WANG TAT
MR. SHUM CHUNG KWONG
MR. SIU SI WING RAYMOND
DR. SOO YEE-PO THOMAS
MR. TAM WAI KEUNG

MR. TANG YIU HONG ERIC
MR. TING WOO SHOU KENNETH
MR. TSANG YUK SING
MR. WAN KOON YAT
DR. WAN TAK FAI DANNY
MR. WAN WING HONG
MR. WONG CHI LEUNG
MR. WONG DICK MAN ANTHONY
MR. WONG KUEN FAI
MR. WONG SHING FAT TONY
MR. WONG YAM MO
DR. WONG YAR KAR DAVID
DR. WU PO HIM PHILIP
DR. YAU CHUN CHUNG
MR. YING YIU LUNG
MR. YUEN JOHNNY
MR. ZHI JIAN HONG ALFRED

MR. AU KAI MING
MR. CHAN HAK NAM DEREK
MR. CHAN HIN CHEUNG
MR. CHAN SAU YIU
MR. CHENG  MAN WAI
MR. CHENG LOUIS 
MR. CHENG SUN FUNG
DR. CHEONG YAN YUE ADRIAN PIERS
MR. CHEUNG CHUN HING
MR. CHEUNG KA LUN
MR. CHEUNG MAN CHUNG DENNY
MR. CHIANG KIN WAH
MR. CHICK WILSON
MR. CHIU CHI KWAN WARREN
MR. CHOI HARRIS
MR. CHOW SIU WAI
MR. CHOW TAK CHEUNG
MR. CHUNG KWONG MING
MR. FOK KUI KUEN LARRY
MR. FOK WING YIU

MR. FONG YICK PAK
MR. FUNG MAN YIN
MR. HO HING YUEN
MR. HO KWOK LAI PETER
MR. HO KWONG HUNG
MR. LAU CHOI ON
MR. LAU HO KIT IVAN
MR. LAU KWOK SHING, JOSEPH
MR. LAW KAM HUNG
MR. LEUNG KAR MOON
MR. LEUNG KWOK LUN RONALD
MR. LEUNG SHU MAN
MR. LEUNG TING CHUNG
MR. LEUNG YIN YAU DUNCAN
MR. LIN HOK WAH
MR. LO CHI BUN
MR. LO CHI MING
MR. LUK DAI YUEN WINSTON
MR. LUM MARVIN
MR. LUNG YU SANG

MR. MA KIN TAK ALBERT
MR. MOK CHI KWONG
MR. MOK KUEN FAT
DR. NG-QUINN DAVID 
MR. NIP TING MING PETER
MR. POOM MAN SHEK MATTHEW
MR. QUAN DAVID 
MR. SHAM KA LAI
MR. SIN CHI WAI
MR. WONG CHIU PING
MR. WONG MING WONG
MR. WONG WAI CHI
MR. WONG YIU WAH
MR. WOO HAROLD 
MR. YAU DAVID
施少寧基金會

ACKNOWLEDGEMENT
鸣谢捐赠者 (1ST JANUARY 2023 – 31ST DECEMBER 2023)

CAPITAL FUND 校园扩展计划基金



ENDOWMENT FUND 捐赠基金 (校友奖学金基金)

$5,000 OR ABOVE

$100,000 OR ABOVE

CLASS OF 1973
MR. ALBERT TAM

MR. WONG CHUNG TIN

MATCHING FUND
配对基金

MR. LO HOI KWONG SUNNY
OVER $6M

GENERAL FUND 一般基金  
DR. CHENG CHEUK SANG
MS. CHAN SZE YAN
MR. CHAN PING CHUNG
DR. FUNG SHING KWONG
MR. LO WAI WAH KEN
DR. WAN TAK FAI DANNY
MR. YUNG YIK CHEUNG
THE DIOCESE OF WEST KOWLOON HKSKH



CONTACT US
联系我们

Tel/

Email/

Website/

Address/

852 2546 2248

info@spc-foundation.org.hk

www.spc-foundation.org.hk

69 Bonham Road, Hong Kong

ST. PAUL’S COLLEGE
FOUNDATION LIMITED
圣保罗书院基金有限公司


